

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

物業管理 (住宅)

Property Management (Residential)

金獎 Gold Award



信和物業管理
Sino Estates Management

信和物業管理有限公司

寶馬山花園

Sino Estates Management Limited

Pacific Palisades

寶馬山花園推行各項綠色措施，如有機耕種、廢物源頭分類及廚餘管理，鼓勵持份者一同實踐「綠色生活」。

Pacific Palisades has implemented various green initiatives, such as organic farming, source separation of waste and food waste management, to encourage stakeholders to adopt “Green Living” together.

Pacific Palisades 寶馬山花園						
超級3色分類「持續環保力量」 廢物源頭分類計劃回收日誌						
星期一 Monday 月曜日	星期二 Tuesday 火曜日	星期三 Wednesday 水曜日	星期四 Thursday 木曜日	星期五 Friday 金曜日	星期六 Saturday 土曜日	星期日 Sunday 日曜日
廢紙 Paper 廢棄的紙						
金屬製品 Metallic Product 金屬製品	雷射光碟 CD CD	墨盒、碳粉盒 Ink Cartridge & Toner Cartridge トナーカート リッジ と インクカート リッジ	電池 Battery 電池	塑膠製品 Plastic Product プラスチック 製品	廢紙 Paper 廢棄的紙	

制訂每週回收日誌，培養居民的回收習慣。

Formulating a weekly schedule to collect recyclables and nurturing residents' recycling habit.



建立環保教育徑及環保生活園地，為居民提供綠色資訊。

Establishing the Green Path and Green Corner to provide green information to residents.



為社區舉辦環保講座及活動，將環保理念推廣至屋苑以外。

Organising environmental talks and activities for the community and promoting green concepts beyond the estate.